
REKA JE DUŠA
VSAKEGA MESTA
V zgodovini civilizacij je večina mest nastala ob re-

kah. Reka je bila vir hrane, vode, bila je okno v svet in
trgovska žila. Tudi Ljubljana ni bila izjema. Čeprav
danes Ljubljanici ne moremo več pripisati, da je pro-
metna žila, kaj šele vir hrane ali vode, pa v sebi vendarle
nosi neko vrednost, pa čeprav simbolično. Poglejmo,
kaj o tem mislijo občani, ki so se nekega sončnega
popoldneva sprehajali ob Fužinskem gradu.

Aleša Černe, 16 let, gimna-
zijka:

Ob Ljubljanici se rada
sprehajam zaradi tega, ker je
to kot malo morje. Posebno
vzdušje naredijo race. lani pa
smo tu lahko opazili celo ga-
lebe. ko pa sem bila mlajša,
smo v Ljubljanici celo lovili
ribe. Druga zgodba pa je eko-
logija. Svinjarijo' povzročajo
predvsem odplake. pa tudi ti-
sti. ki perejo avtomobile. so
sokrivci. KJjub temu je spre-
hod ob Ljubljanici lep oddih.

(Foto: Borut Krajnc)

Miodrag Jovanovič, 40 let,
delavec:

"Gnojnica! Stanje je še po-
sebej nevzdržno poleti. ko je
vodostaj nizek. Za tako sta-
nje je kriva oblast. ker ne
uredi ustrezne zakonodaje.
Osebno menim. da so vsi
ukrepi za čiščenje Ljubljanice
neustrezni. Treba je eno-
stavno prenehati onesnaže-
vati in narava ob opravila
svoje. Kljub temu se rad
umaknem od hrupa in pro-
meta ter se sprehodim ob
reki. Ko smo že pri tem. naj
Še omenim. da me zelo mo-
tijo neodgovorni Iastniki
psov, ki dopuščajo. da se nji-
hovi štirinožci olajšajo. kjer-'
koli se jim zljubi. To mene
kot sprehajalca zelo moti.

Edo in Marija Sonneimald 65 in 67 lel, DpokcjeBca:
Sprehajava se predvsem zaradi zdravja in to vsak dan po mo

in pol. če je le možno. Reka je življenje Ljubljane. saj je to
naravni element. brez katerega življenje spioh ne more obsta-
jati. Lepo je iti ob reki in gledati živahne race. malo manj
prijetno pa je videti na hrbtu jlavajoče ribe le streljaj od tod.
Občina bi lahko več pozornosti posvetila lem ekotoškhn pn>-
blemom. veliko pa je odvisno tudi od nas občanov. Tudi
razbite luči ob sprehajalni stezi niso ravno vzgled.

Mibajlo Djordjič, 34 let,
medicinski tehnik:

Mesto brez reke ni raesto.
Sprehajalne steze ob Ljublja-
nici so mi zelo všeč. zato si
večkrat vzamem čas za spre-
hod Po poti ob Ljubljanici se
s koiesom vozim tudi
v službo. zato se tudi to lahko
šteje za rekreacijo in sprosti-
tev. Za ekološko neoporoče-
nost Ljubljanice je po mojem
mnenju kriva neprimerna za-
konodaja, saj lahko Ijudje in
pa tovarne delajo vse. kar se
jim zljubi.

Tilka BUtnik. 34 let.'
ška v vrtca:

Letos sem pmč na kolesu.
drugače pa se tudi pei več-
krat sprehodira po teh poteh.
Zakaj? Zato. ker je "fino". Če
človek nima časa. da se od-
pravi na izlct dalj. potem so
te poti pač najboljša alterna-
tiva. Seveda pa tudi mene
moti. da je Ljubljanica ones-
nažena.
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